

7. maj 2024

Tilstede: Ulla, Mai-Britt, Camilla, Jeanette.

Opfølgning på markvandring, samt andre punkter til afdelingsmøde.

- ✓ Vi debatterer hvordan markvandringen er gået.
Vi har brug for svar på nogen ting omkring vores budget på udearealerne.
- ✓ Jeanette beder om et specificeret budget hos Rikke, og efterlyser ny dato til møde omkring renovering, og gør samtidig opmærksom på vores punkter i tidligere mail.
- ✓ Hvor er vores gårdmænd i hverdage til at holde øje med området? Vi vil gerne have defineret hvad der forventes af os som bestyrelse, da stiller vi os uforstående overfor at ingen holder øje med vores område.

Bestyrelsens forslag til Afdelingsmødet. Da priserne er urealistiske er vi bundet af at stille forslag igen omkring fliselægning eller asfalt. Vores gamle aftale lød på at hullerne skal udfyldes(ordentligt!) jævnlige, hvilket ikke bliver gjort. Skal vi have en fast aftale der hedder en gang hver 2.måned f.eks? (att.R.F.) Beslutningen blev taget i 20-?

- ✓ Angående nye perlesten i rondellerne og ved kummerne. Dette var en beslutning som var ved markvandring 2021 – dette er stadig ikke gjort? Vi har bemærket at der er lagt nye perlesten i en rondel, og der efterfølgende ikke ryddet op ude på vejen foran nummer 12..? (jeanette ringer til varmemesterne)
Maibritt udtrykker frustration over at der stadig er gamle sager og aftaler som ikke er styr på. Vi debatterer om vi bare skal starte på en frisk?
- ✓ **Husorden:**
Side 2 og side 12 er praktiske informationer, som skal opdateres fra B.F.
Derudover skal der stå om afhentning af grønne poser (under affaldssortering)
- ✓ Vi udskyder resten af husorden til næste gang, da der er mange regler der skal opdateres.